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ALGEMENE INFORMATIE IN DEZE UITGAVE

VAN DE LEDENADMINISTRATIE:

Nieuwe leden:  Joel van Mierlo; Ruud Klunder; Joris Lagerweij;

           Senna van der Berg, allen voetbal. Lola Berger,

           gym.

Opzeggingen:  Jerrel Hurenkamp, voetbal. Paul de Croon, rustend lid.

Wijziging sport:  Diede Poll gaat ook op gym. Astrid Aalpoel en Loes

   Van het Loo gaan weer voetballen. Louise Voskuylen

   stopt met volleybal, wordt rustend lid.

CCW EREDIVISIEPOULE

15 personen strijden er nog steeds om de eeuwige roem én een leuk geldbedrag, in onze 

poule. In de kop van het klassement zien we enkele nieuwe namen opduiken ten koste 

van enkele gevestigde namen. Maarrrr, we zijn nog niet halverwege het seizoen…. Alles is 

nog mogelijk! De stand ziet er per 29-10-2019 als volgt uit:

ALGEMEEN HOOFDBESTUUR

Voorwoord

volleybal - even voorstellen

zuid voetbaldag

Feestavond

Geef de Pen door 

Spek de clubkas

Interview - Familie Smit

Paspoort

Algemene ledenvergadering

Sponsor in de spotlight

50 joar zoaterdag

Cupa Adieu

Dartskoppel toernooi

Dames Derby

Uit de oude doos

social media

VOORWOORD

Voor je het weet is de eerste nachtvorst een feit, moet je weer opzoek naar je 

handschoenen en krijg je thuis weer boerenkool voorgeschoteld. Uiteraard met 

rookworst van de CCW-actie. Het is november en wij brengen jullie uitgave 6 van 

dit kalenderjaar. Een uitgave die het lezen meer dan waard is. Ik zal een tipje van de 

sluier oplichten. We blikken vooral terug in deze editie. Zo neemt Gerard de Krosse 

ons mee in het ontstaan van Cupa. In deze editie deel 1 van het epistel. Ook Joop 

Wijers en Wim Gerritsen blikken terug. Terug op (bijna) 50 jaar zaterdagvoetbal in 

Wilp. Een jubileum dat niet onopgemerkt voorbij zal gaan en waar we in het clubblad 

alvast naar toeleven. 

We blikken ook terug op de jaarvergadering, de derby tussen dames 1 en dames 2 

en de Zuid Voetbaldag. De cover hebben we deze keer gewijd aan laatstgenoemd 

evenement, welke dit jaar voor de zesde keer werd georganiseerd en wederom een 

groot succes was.

Maar er is ook enorm veel om naar uit te kijken. Zo kunnen wij ons opmaken voor 

festiviteiten als de kerstbingo, nieuwjaarsreceptie en een koppeldartstoernooi. Om 

nog maar te zwijgen over de naderende feestavond. Over al deze activiteiten lees je 

meer in deze uitgave.

Verder lees je ditmaal ‘de Pen’ van Bas de Haan. Bas, bedankt voor het schrijven 

en het doorgeven van de pen. Zo houden we deze rubriek in leven. Net als die van 

het paspoort en de CCW-gezinnen. Hierin doen Thijs Smit en de familie Smit (geen 

directe familie) hun verhaal. Dat was het weer voor nu. Als alles meezit komen we 

nog één keertje uit voor de jaarwisseling. De deadline is vastgesteld op zondag 8 

december. Je kan alle kopij weer kwijt in onze mailbox. Alvast bedankt!

Guus Kroes

COLOFON

Officieel orgaan van SV CCW’16 

Opgericht 16 juni 2016 

Verschijnt 7x per jaar 

Aangesloten bij: K.N.V.B. - NEVOBO - K.N.G.B. 

52ste jaargang   

www.svccw.nl

Voorzitter

Floris van Ruth 

hoofdbestuur@svccw.nl

Secretaris

Bart-Jan Hendriks

Penningmeester

John Kruitbosch

penningmeester@svccw.nl

Ledenadministratie

Frans Lieferink 

fjm@burolieferink.nl

Bestuursleden

Huub van Oorspronk

Vertrouwenspersonen

Josien Hulscher

benjosien@hulscher15.nl

Wim Broekhof
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Huisarts F.Y. Kuypers  

REDACTIECOMMISSIE

De redactiecommissie bestaat uit: Guus Kroes 

(eindredacteur), Sara Haas en Marjan Hemeltjen. 

Wij zijn te bereiken via: redactiecontact@svccw.nl

Ontwerp en realisatie: 

Thumbs Up (www.thumbs-up.nl)

INHOUDSOPGAVE

BANKGEGEVENS
Bankrelatie: Rabobank

NL15RABO0366204467

Contributie rek.nr.:

NL98RABO0366211412

POSTADRES

sv CCW’16

Molenallee 53

7384 AP Wilp

0571 298 495

VOLGEND NUMMER
Deadline zondag 8 decmeber

7

15

1. Wilco Huisman  466 pnt

2. Bjorn Beunk  447 pnt

3. Guus Kroes  440 pnt

3. Frank Bussink  440 pnt

5. Rogier Fledderus  426 pnt

6. Niels Loman  425 pnt

6. Sander Bouwmeester 425 pnt

8

16

DE KERSTBINGO KOMT ER WEER AAN!

De zomer is al ruim voorbij, de eerste herfststormen zijn al langs geweest en de 
meest gezellige tijd van jaar komt er weer aan. Met andere woorden: we maken 
ons weer op voor het jaarlijkse bingo-spektakel! Op vrijdag 6 december (let 
op; deze datum is aangepast) gaan de bingoballen weer rollen en worden de 
prachtige prijzen verdeeld in onze kantine. Jij doet toch ook weer mee?
Wat er dit jaar allemaal in de prijzenkast staat is nog een verassing, maar de 
organisatie belooft we-derom ‘prachtprijzen’ en is daarvoor al druk in de weer. 
Vanaf 19.30 uur is de kantine geopend, omstreeks 20.00 uur starten we met de 
eerste ronde. Een bingoboekje kost je slechts €10,- en levert je gegarandeerd 
een avond vol plezier op!

AGENDA

16 November: Afhalen rookworsten
23 November: Ledenfeestavond georganiseerd door C.V. de Kruisvaarders
6 December: Kerstbingo
3 Januari: Nieuwjaarsreceptie
5 Januari: Koppelklaverjassen
8 April: Sponsoravond

MEDEDELING HORECATEAM

Ons is opgevallen dat er bij aanvang van de kantinedienst soms meer geld in de kassa zit dan er volgens het afstortbriefje in zou 
moeten zitten. Om die reden hebben wij het volgende besloten:
• Graag bij aanvang en einde kantinedienst de kassa opmaken. Dus heb je zondagochtend kantinedienst dan graag om 13:00 uur 

de kassa tellen. De ploeg die om 13:00 uur begint telt de kassa aan het eind van de kantinedienst weer. Op deze manier hopen we 
dat de registraties op het afstortbriefje overeenkomen met wat er daadwerkelijk in de kassa ligt.

• Hetzelfde geldt voor de bonkaarten. Dit is van belang zodat de bonkaarten tijdig bijgevuld kunnen worden. 

Na het invullen van het afstortbriefje, ook al wordt er geen geld afgestort, een foto maken en versturen naar John Kruitbosch 
(0610767854).

Daarnaast zullen wij een checklist maken voor het schoonmaken van de keuken na de kantinedienst. Graag hier gebruik van maken 
zodat we de bar/keuken netjes houden. Mochten er naar aanleiding van dit bericht nog vragen zijn dan horen wij dat graag. Iedereen 
alvast bedankt voor de medewerking!

28

30

31
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EVEN VOORSTELLEN: 
MARIT, ROBIN EN JESSICA

GERO BV
Metselen & Kalkzandsteen Lijmen

www.metselenenlijmen.nl

Hietweideweg 4 

7391 XX Twello 

  0571 27 33 55

  info@snpadviseurs.nl

  www.snpadviseurs.nl

 

    Een goede adviseur
scoort altijd!

Wij zijn Marit Velthorst, Robin en 
Jessica Boon. Wij zitten op de 
volleybal bij SV CCW’16. Marit 
en Robin zijn 10 jaar en spelen in 
niveau 4. Jessica is 7 jaar en speelt 
in niveau 2. Wij trainen op dinsdag 
avond samen. Dit vinden wij erg 
leuk. Wij krijgen training van Louise 
Voskuylen, Rosalie Bensink, Linn 
Ouwehand en Floor Utermark. 
Robin en Marit zitten al 3 jaar op 
volleybal en ze vinden het erg leuk. 
Ze spelen ook wedstrijden en dat 
vinden ze het allerleukst want dan 
speel je tegen andere teams. De 
training vinden ze ook erg leuk 
omdat het spelletje nu steeds 
sneller gaat. Ze vinden de oefening 
erg leuk wanneer ze in tweetallen 

de bal moet toetsen en daarna 
moet vangen om hem vervolgens 
bovenhands over het net te spelen. 

Jessica zit nu 1 jaar op volleybal en 
speelt ook al wedstrijden. Dit vindt 
ze erg leuk omdat ze bonuspunten 
kan krijgen wanneer ze de bal 
toetst. Ook vindt ze de training erg 
leuk omdat ze daar leert hoe ze 
moet toetsen en opslaan. Ook vindt 
ze de spelletjes erg leuk. Wij willen 
graag dat er nog meer kinderen op 
de volleybal komen. Vooral in het 
team van Jessica. Robin en Marit 
zouden ook graag willen dat er 
nog een paar kinderen bij komen. 
Ze vinden het ook erg leuk als er 
jongens mee doen.

”Wij willen 

graag dat 

er nog meer 

kinderen 

op de 

volleybal 

komen”
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IN DE HERFSTVAKANTIE VOND DE 
ZESDE EDITIE VAN DE ‘ZUID VOET-
BALDAG’ PLAATS OP DE VELDEN 
VAN SV CCW’16 IN WILP. DE ORGA-
NISATIE LAG ZOALS ELK JAAR IN 
HANDEN VAN ‘WILP STAAT OP’ IN 
SAMENWERKING MET ZPORTZ. 80 
KINDEREN, IN DE BASISSCHOOL-
LEEFTIJD EN AFKOMSTIG UIT DE 
HELE GEMEENTE, KONDEN ZICH DE 
HELE DAG UITLEVEN. DE DAG WERD 
AFGESLOTEN MET EEN VRAGEN-
VUUR AAN TWEE PROFVOETBAL-
LERS.

Voetbal blijkt een prima middel om kinderen 

een hele dag in beweging te houden. 

Organisator Guus Kroes kijkt zeer tevreden 

rond, al zijn er iets minder kinderen dan 

vorig jaar. “Toen hadden we meer dan 90 

kinderen, dat was een record. Maar 80 is ook 

meer dan genoeg” aldus een glimlachende 

Guus die vervolgens refereert aan het unieke 

‘herfstweer’ en de diversiteit van deelnemers. 

“De eerste jaren hadden we louter kinderen 

van SV CCW’16 en nu komen ze vanuit 

Voorst tot aan De Vecht. Dat vind ik een hele 

mooie ontwikkeling.”

Terwijl de kinderen genieten van een 

voedzame lunch, gesponsord door 

de plaatselijke bakker, maken twee 

jeugdkeepers van Go Ahead Eagles hun 

opwachting. Hun taak; zoveel mogelijk ballen 

tegenhouden tijdens de penaltybokaal en 

daarna zoveel mogelijk handtekeningen 

uitdelen op uiteenlopende plekken en 

kledingstukken. Beide taken voeren ze 

glansrijk en vol enthousiasme uit. Met de 

penalty’s van Sepp Wagenaar en Joost 

Hegeman hebben ze het meeste moeite. Zij 

winnen uiteindelijk de felbegeerde bokaal en 

gaan vol trots met een beker naar huis. 

Tot slot komen er nog twee selectiespelers 

van Go Ahead Eagles langs, te weten 

Jeroen Veldmate en Zakaria Eddahchouri. 

Hun middagtraining zit er net op en op hun 

weg naar huis stoppen ze even in Wilp om, 

zoals afgesproken, een persconferentie te 

geven. Dit blijkt een passende afsluiting te 

zijn. Zodra de profvoetballers zitten gaan 80 

vingers de lucht in. Alle pupillen willen wel 

iets van hen weten. Het resulteert in een 

openhartige interactie. Zo weten we nu dat 

Zakaria – in tegenstelling tot Jeroen – Fortnite 

speelt en dat ze beiden het beste presteren 

wanneer ze pasta hebben gegeten. 

Dat beide spelers deze onorthodoxe 

persconferentie ook wel konden waarderen 

bleek toen Jeroen de vraag kreeg hoe sterk 

hij was. Prompt nodigde hij de vraagsteller uit 

ZUID VOETBALDAG

“80 voetballertjes 
beleven dag vol 
voetbalvertier”

voor potje ‘armpje drukken’. De aanvoerder 

van GA Eagles bleek dusdanig sterk dat hij 

won. 

Nadat iedereen weer voorzien was van een 

handtekening en een foto keerde de rust 

weer op het sportcomplex in Wilp. “80 kids 

bezig houden is gelukkig geen alledaagse 

kost maar wat was het weer een geslaagde 

dag! Al dat voetbalplezier bij elkaar, maakt het 

toch enorm leuk om te doen. Mede dankzij 

de hulp van vele vrijwilligers. Zonder hen 

hadden we dit niet kunnen bewerkstelligen” 

aldus Guus Kroes. Ook volgend jaar, in de 

herfstvakantie, is iedereen weer van harte 

welkom voor een dagje voetbalplezier.
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SV CCW ‘16.

SUMMER OF ‘96
De jaarlijkse feestavond wordt deze keer door de Kruisvaarders georganiseerd. 
Omdat zij dit jaar hun dertigjarig jubileum vieren en dus ook al dertig jaar 
vrienden van de club zijn!

Ter gelegenheid van dit jubileum zijn de Kruisvaarders onlangs een weekend 
naar Dublin geweest om de bloemetjes buiten te zetten en als klap op 
vuurpijl organiseren zij op zaterdag 23 november in de kantine van CCW een 
daverende Nineties Party.

WIE ZIJN DE KRUISVAARDERS?
Voor wie ze nog niet kent: de Kruisvaarders is de naam van een 
vriendengroep die eind jaren tachtig is opgericht door een aantal voetballers 
van SV Wilp die het niet alleen binnen, maar ook buiten het veld, uitstekend   

          met elkaar konden vinden.

Hun eerste gezamenlijke uitstapje werd aan de bar van de kantine gepland en de rest is geschiedenis. Tot op de dag van vandaag 
maken zij nog steeds twee uitjes per jaar: in januari een weekend skiën en in mei een tweedaags Hemelvaart uitje.
In de beginjaren hielden zij zich vooral bezig met het onveilig maken van de lokale horeca en het organiseren van geruchtmakende 
feesten. Later werd de focus gericht op het bouwen van praalwagens, het bouwen van een eigen clubhuis ‘De Zaak’ en het 
opnemen van cd’s onder de naam De Frisse Jongens.

WAT GAAT ER GEBEUREN?
Back to Nineteen Ninety Six! Trek een Nineties outfit uit de kast want we nemen je mee terug naar de jaren negentig van het vorige 
millennium toen de Kruisvaarders legendarische tentfeesten organiseerden in een weiland bij het Soerhuis.
Beleef de jaren negentig en laat je verrassen door de unieke sfeer van dit decennium. De lat ligt hoog want zij hebben in de 
afgelopen decennia hun sporen verdiend met het organiseren van spraakmakende feesten waarbij de bezoekers op de kop naar 
huis gingen.

FEESTAVOND - 23 NOVEMBER ‘19

WAT MAG JE VERWACHTEN?
Alle remmen gaan los. De kantine wordt omgetoverd tot een bruisende disco, compleet met dansvloer, een verhoogd danspodium en 
danssteigers, een imposante lichtshow en een DJ die het dak eraf zal blazen.
Er zijn diverse activiteiten zoals een halve liter teambiersprint, het bodypainten van een topless model, het nuttigen van kleurrijke 
cocktails en het met een rietje leegdrinken van de gevreesde gevulde meloenen. En ook de hogedrukspuit ontbreekt niet!
Alle registers worden opengetrokken en kosten noch moeite worden gespaard. Ter verhoging van de feestvreugde bieden de 
Kruisvaarders als jubileumkado live entertainment aan. Het dreamteam Jan en Riekie Wolters zal worden ingevlogen alsmede twee 
schaars geklede danseressen die hun dance moves op de danssteiger zullen demonstreren. Het kost een paar centen maar dan heb je 
ook wat

GRATIS ENTREE
De aanvang is 20.00 uur en de 
entree is gratis. Happy hour van 
20.00 tot 21.00 uur en als je 
voor 21.00 binnen bent maak je 
bovendien kans op een mooie 
prijs!
Zorg dat je erbij bent want het 
wordt een bijzondere avond waar 
lang over zal worden nagepraat. 
En kom op tijd want de tapkranen 
gaan om 01.00 uur dicht.
Meer info op: https://svccw.nl/
feestavond/
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Enkweg 10 7384 CP Wilp
0571 261 439 
besselsbouw.nl

HALLO MIJN NAAM IS BAS DE HAAN.

Ik heb de pen gekregen van ren je rot Michiel Lagerweij. 
Ik ben geboren in het prachtige dorp Penk (Posterenk). Ik 
woon er samen met mijn ouders en mijn broertje en zusje. 
Sinds juli ben ik afgestudeerd als VIGer (verzorgende ig). 
Ik werk momenteel bij Zozijn in Wilp, als begeleider op een 
woongroep.

Vroeger heb ik tot de B gespeeld bij sv Cupa. Toen moest 
ik helaas stoppen met voetballen  vanwege financiële 
problemen, omdat ik anders mijn biertjes niet kon betalen met 
het uitgaan. Na een aantal jaren goed te hebben gespaard 
kreeg ik een aanbod om bij de Zoaterdag van CCW’16 te 
mogen voetballen. Die kans kon ik zeker niet laten schieten 
omdat mijn vrienden erin speelden en ook andere gezellige 
mensen. 

En ook omdat ik graag de kneepjes van het vak wou leren 
van spelers zoals Rick de Krosse met zijn fenomenale vrije 
trap techniek, die het voor elkaar kan krijgen om een vrije trap randje 16 naar de parkeerplaats van Piet 
Zomers te schieten. Ook van een speler zoals minne (Stan Gerritsen) die door zijn prestaties in de 3e helft 
er nog steeds zo afgetraind uitziet. Na de wedstrijd blijven wij altijd gezellig even zitten om de wedstrijd 
uitgebreid te analyseren.

Ik geef de pen door aan Berjan Velderman. Omdat hij na een afwezigheid van 1,5 jaar weer terug is in 
Nederland. Ik mag na 4 jaar weer met hem voetballen. Hij bewonderde mij, dus krijgt hij van mij de pen.

Groet,
Bas de Haan

Naam:
Bas de Haan

Leeftijd:
22 jaar

GEEF DE PEN DOOR

Op zaterdag 21 december organiseert 
onze jeugdhoofdsponsor Thermen Bussloo 
het ‘Rondje Thermen Bussloo’. Dit belooft 
een magische avond te worden, met gave 
verlichting, vuur en muziek onderweg! 
Deelnemers kunnen er voor kiezen om te 
wandelen of te hardlopen. Je kunt kiezen 
tussen 3 km (alleen wandelen), 5 km of 
7,5 km. Bij alle wedstrijden ontvang je na 
afloop een medaille en een gratis voucher 
voor een dagje sauna in Thermen Bussloo!
De route wordt aangegeven door 
duizenden lichtjes. Na afloop kan je 

genieten van een gezellige afterparty, die 
gehouden wordt bij Pitch & Putt Bussloo.

Daarnaast is er bij deze loop nog een 
extra leuke actie! Bij het inschrijven kan 
je aangeven dat jij CCW’16 steunt. €2,50 
van het inschrijfgeld (€12,50 totaal) gaat 
dan naar onze club! Dus heb jij zin om 
met je team, vrienden, familie, mee te 
doen aan deze bijzondere Christmas 
Night? Geef je dan snel op via: www.
rondjethermenbussloo.nl

Samenvattend zit er voor € 12,50 het 
volgende inbegrepen:
• Een gezellige/sfeervolle avond, die 

ook nog eens goed is voor je conditie.
• Een Sauna bon voor Thermen 

Bussloo.
• Een medaille.
• €2,50 voor 

CCW’16.

LOOP EEN  ‘RONDJE THERMEN 
BUSSLOO’ EN SPEK DE CLUBKAS

THERMEN BUSSLOO
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E I G E N T I J D S    B E T R O K K E N     
T O O N A A N G E V E N D   D I C H T B I J    T R A N S P A R A N T    H E R K E N B A A R

Dorpsstraat 19, 7391 DC Twello. Telefoon (0571) 273377
info@vdbeltmakelaars.nl  www.vdbeltmakelaars.nl

Thuis 
in uw regio
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Duistervoordseweg 114
7391 CJ Twello

hallo@thumbs-up.nl

www.thumbs-up.nl

- MERKACTIVATIE -
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S P E C I M E N
S P E C I M E N
S P E C I M E N

Ervaar het 
Piet Zoomers 
winkelgevoel

MODEMALL WILP   5.000 M2 MODE EN LIFESTYLE  
RIJKSSTRAATWEG 38   T 0571 261 755

WWW.PIETZOOMERS.COM

MEER DAN 
150 TOPMERKEN

50 BONUSPUNTEN 
IS € 50,- KORTING

DE MOOISTE 
LIFESTYLE ARTIKELEN

GENIET IN ONS 
FASHION CAFÉ

UW AUTO OF FIETS 
GRATIS OPLADEN 

WIJ VERMAKEN IN
ONS EIGEN ATELIER

ELKE AVOND & ELKE 
ZONDAG OPEN

KIDSZONE SHOP ONLINE EN 
LAAT U VERRASSEN

U KUNT BIJ ONS
GRATIS PARKEREN

FAMILIE SMIT

Wiljo heeft vanaf zijn jeugd al bij CCW 

gesport. Zoals de meeste kinderen is hij ook 

begonnen bij de gym. Uiteindelijk is hij op 

(zaal)voetbal gegaan. Op dit moment voetbalt 

hij bij de zaterdag. Verder doet hij heel veel 

voor de club, net zoals de rest van de familie 

Smit altijd heeft gedaan (en nog steeds 

doet). Wiljo zit in de sponsorcommissie, 

accommodatiecommissie en verzorgt de 

training van Koen z’n team bij de Jeugd 

onder de 10. Ook draait hij regelmatig een 

kantinedienst. Wiljo is op jonge leeftijd in het 

1e terecht gekomen waar hij tien jaar heeft 

gevoetbald. Door de vele blessures moest hij 

daar mee stoppen en voetbalt hij nu in een 

lager elftal. Hij is er wel trots op dat hij vanaf 

zijn 16e betrokken is geweest bij de fusie 

(ook al was dat toen nog niet officieel). Vanuit 

die fusie zijn ook vriendschappen ontstaan 

waar hij nog steeds waarde aan hecht.

Lobke is net zoals Wiljo begonnen bij de 

gym. Daarna heeft ze een jaar gevolleybald 

om uiteindelijk jaren bij de dames te gaan 

voetballen. Ze is bij Cupa begonnen en 

heeft ook nog in de zaal gevoetbald. Op 

dit moment is ze lid van de Bootcampclub 

Bussloo en doet ze 1 x per maand een 

obstacle run. Dit houdt in dat ze kilometers 

door de modder hobbelt en diverse obstakels 

moet overwinnen. 

Lobke heeft nu een aantal keer het 

Jeugdkamp georganiseerd en dat is een 

groot succes geworden. Tevens staat ze 

klaar voor iedereen zodra er hulp nodig is.

Dochter Merel (10 jaar) voetbalt als enige 

meisje tussen de jongens bij de jeugd onder 

de 11 jaar. Ze vindt het leuk om te voetballen 

en vindt het geen probleem dat ze het enige 

meisje is. Verder zit ze nog op de gym en 

heeft ze 2 jaar op dansen gezeten. 

Merel vond het super leuk om pupil van de 

week te zijn bij de dames. Het was goed 

georganiseerd want ze kreeg een oorkonde 

en een bal vol met handtekeningen van de 

speelsters. Ze heeft ook mee kunnen kijken 

hoe het er aan toegaat in de kleedkamer.

Zoon Koen (8 Jaar) voetbalt bij de jeugd 

onder de 10 jaar. Hij leeft echt voor de 

voetbal. Dat heeft hij van zijn ouders denk 

ik. Lobke geeft aan dat als hij zich moet 

aankleden voor school dat dit veel langer 

duurt dan dat hij zich moet omkleden voor 

de voetbal. En je kan hem wakker maken 

voor een potje voetbal. De kinderen zijn 

trots op de vereniging en vinden het leuk 

wat er allemaal georganiseerd wordt. 

Bijvoorbeeld de Zuid Voetbaldag en als 

Zportz Voetbal komt om een training te 

verzorgen. 

HEBBEN JULLIE NOG LEU-
KE HERINNERINGEN AAN 
CCW?
Lobke komt gelijk met leuke verhalen in de 

tijd dat ze bij de dames voetbalde. Beugels 

drinken in Groenlo met de meiden na een 

zaalvoetbalwedstrijd, de kampioenschappen 

die ze heeft meegemaakt, in de 2e klasse 

voetballen, het actieweekend in de winterstop 

(mountainbiken en slapen in de kantine), de 

gezellige bonte avonden. Ook organiseerde 

de damesvoetbal Sinterklaasavonden met 

gedichten die gemaakt werden voor elkaar. 

Het was een super leuke tijd.

Wiljo heeft met name leuke herinneringen 

aan de kampioenschappen. Ook de avonden 

van de zaalvoetbal. Die eindigden vaak in 

de Kroon, waar nog vele biertjes werden 

gedronken. Ook wordt het Kersttoernooi in 

de Jachtlust genoemd.

HEBBEN JULLIE NAAST 
CCW NOG HOBBY’S?
Omdat ze zo’n druk leven hebben met werk, 

school en sport, vinden ze het heerlijk om 

in hun woning in de Posterenk te zijn, om te 

klussen of te barbecueën.

WAT HEEFT GROTE INDRUK 
(POSITIEF OF NEGATIEF) 
GEMAAKT IN DE PERIODE 
DAT JULLIE LID ZIJN VAN 
CCW? 

De fusie was wel een hele gebeurtenis. De 

vele kampioenschappen (inclusief feesten) 

waren mooi om mee te maken.

Het overlijden van John Bos en Christian 

Zuidema heeft veel impact gehad. Ook heeft 

Wiljo heftige blessures meegemaakt van 

andere spelers. 

WAT VINDEN JULLIE VAN 
CCW?
Het is een leuke betrokken club waar veel 

georganiseerd wordt. We mogen trots zijn 

op de vele vrijwilligers en Lobke noemt 

bijvoorbeeld dit clubblad ook. Tegenwoordig 

is alles digitaal maar ze is blij dat het blad 

nog ouderwets op papier komt. De kinderen 

vinden het ook erg leuk om te lezen.

Ook vindt Wiljo het positief dat de jeugd 

overal bij betrokken wordt. Waaronder de 

jeugdscheidsrechters en de jeugdtrainers. 

Dat was vroeger wel anders.

Lobke wil nog even aandacht vragen voor de 

30 + damesvoetbal op de vrijdagavond. In 

het vorige Contact is daar al aandacht voor 

gevraagd.

Hierbij wil ik de familie Smit bedanken voor 

hun tijd en leuke verhalen. Ook een gezin 

waar de club zuinig op moet zijn.

Marjan

DIT KEER  HEB IK LOBKE BOLIJN EN WILJO SMIT UITGENODIGD VOOR EEN 
INTERVIEW. ONDANKS DAT LOBKE GEEN LID MEER IS VAN DE CLUB, VOND 
IK HET DE MOEITE WAARD OM EENS TE HOREN WAT HEN BEWEEGT OM 
ZOVEEL VRIJE TIJD IN CCW TE STEKEN. TERWIJL ONZE KINDEREN IN DE 
STROMENDE REGEN AAN HET TRAINEN WAREN, ZATEN WE GEZELLIG OP 
HET TERRAS VAN CCW (ONDER HET AFDAK UITERAARD). 
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wanneer je ervoor kiest om bij zo’n vereniging te gaan. De eerste 
weken staan dan in het teken van groepsvorming. Dan bestaan 
je dagen echt alleen nog maar uit school en Vindicat. Elke avond 
heb je dan wel wat en zit je tot een uurtje of 1 bier te drinken. In 
het weekend ben je dan vervolgens alleen nog maar met school 
bezig omdat je daar doordeweeks niet aan toe komt.”

“GROEPSVORMING”?
“Je vormt een groep met andere studenten die zich tegelijkertijd 
aanmelden. Samen voer je opdrachten uit, te beginnen met de 
ontgroening natuurlijk. Al heb ik van horen zeggen, dat deze veel 
minder heftig zijn als voorheen. Tegenwoordig is alcohol verboden 
bij de ontgroening en mag men elkaar niet meer aanraken. Ik 
heb wel verhalen gehoord dat studenten werden opgesloten 
in een kleedkamer met anderhalve krat bier. Dan werden ze 
pas vrijgelaten als ze deze voorraad opgezopen hadden. Maar 
terugkomend op die groepsvorming, je blijft voor de rest van je 
studententijd aan elkaar verbonden. Er ontstaan vriendschappen 
voor het leven en dat vind ik wel heel mooi.”

KLINKT EEN BEETJE SEKTARISCH…
“Snap ik, is het ook wel een beetje, maar mij lijkt het wel heel vet. 
Als je in Groningen studeert moet je dit toch wel gedaan hebben, 
is mijn mening. De vereniging heeft ook een strikt hiërarchisch 
systeem. Als groentje moet je je echt opwerken. Nieuwelingen 
krijgen natuurlijk alle kutklusjes. Moeten na elk feest schoonmaken 
bijvoorbeeld, maar dat hoort er bij. Bovenal lijkt het mij vooral heel 
gezellig, en je houdt er natuurlijk goede contacten aan over voor 
later.”

HOE ZIEN JE WEEKENDEN ER NU UIT?
“Meestal ga ik op donderdag stappen in Groningen en steevast 
wordt het dan laat. Neemt niet weg dat ik op vrijdag weer vroeg 
in de collegebanken zit, maar als ik dan ’s avonds thuis kom, 
in de Posterenk, ben ik helemaal naar de kloten. Soms ga ik 
nog wel naar de Eagles maar daar blijft het dan wel bij. Op 
zaterdagmiddag voetbal ik dus en ’s avonds ga ik regelmatig met 
vrienden op stap. Zo is het weekend zo weer om.”

HOE WORDEN DIE BIERTJES BETAALD 
DAN?
“Ik heb simpelweg geen tijd voor een bijbaantje dus moet het 
van mijn studiefinanciering doen. Merk eigenlijk al dat ik teveel 
aandacht besteed aan de voetbal, ondanks dat ik echt niet 
zonder voetbal zou kunnen hoor. Het blijft toch een belangrijke 
uitlaatklep voor mij. Als ik op maandag terugkom voor de voetbal 
moet ik om 15.00 uur in de trein stappen in Groningen en dan 
ben ik rond middernacht weer terug. Dat zijn kostbare uren op de 
maandag.”

WAT VIND JE LEUK AAN TRAINING GEVEN?
“Überhaupt met voetbal bezig zijn vind ik leuk. Heb ook wel een 
eigen visie en probeer jongens beter te maken. Daar krijg ik wel 
enorm veel energie van.”

WAT VOOR EEN TRAINER BEN JIJ DAN?
“De E-tjes van vorig jaar vonden mij wel streng. Ik ben er ook wel 
serieus mee bezig. Sta daar niet om ratelvuur (een afwerkspelletje 
dat veel in de jeugd gespeeld wordt, red.) te geven. Het lukt me 
tegenwoordig wel beter om humor toe te passen. Voorheen was 
ik misschien iets té serieus. Past ook wel heel erg bij mij. Ik wil het 
altijd goed doen.”

BEN JE NIET TÉ SERIEUS VOOR EEN 
‘CLUBJE’ ALS CCW?
“Ik snap wat je bedoelt. Over een aantal jaar heb ik misschien 
nog wel de ambitie om het als trainer wat hogerop te zoeken. 
Vorig jaar heb ik mijn eerste trainersdiploma behaald bij Groen 
Wit. Het was ook mijn doel om er dit jaar nog een volgende 
cursus achteraan te doen, maar toen kwam mijn verhuizing naar 
Groningen. Nu heb ik dus andere prioriteiten.”

WAT KAN ER BETER BIJ CCW?
“Daar ben ik wel veel mee bezig, in mijn hoofd vooral. Op mijn 
laptop heb ik ook wel een visiedocument maar daar wil ik nu niet 
teveel over uitweiden. Dan moet je het ook kunnen uitvoeren, vind 
ik. Dat kan ik op dit moment niet. Maar Alexander (Voskuylen, 
red.) en andere leden van het jeugdbestuur weten wel waar ik het 
nu over heb.”

EEN TIPJE VAN DE SLUIER…
“Ik zag laatst een filmpje van de voorzitter van Colmschate. In 
dit filmpje smeekte hij letterlijk om vrijwilligers. Zo erg is het hier 
gelukkig niet, maar je ziet het aantal vrijwilligers wel afnemen. Bij 
CCW spelen we hier op in door oudere jeugdspelers, jongere 
jeugdelftallen te laten trainen. Vaak zijn dit jongens die nog 
helemaal geen trainerservaring hebben. Voor hen zou er meer 

THIJS SMIT IS EEN 
ZELFVERZEKERDE JONGEMAN. 
DOORDACHT EN DE RUST 
ZELVE. AAN HET BEGIN WEKT 
HIJ MISSCHIEN DE INDRUK DAT 
HIJ NIET OP EEN DERGELIJKE 
POPPENKAST ZIT TE WACHTEN. 
MAAR, NAVRAAG LEERT DAT 
NIETS MINDER WAAR IS. THIJS 
PRAAT GRAAG OVER ZIJN 
PASSIE VOOR HET VOETBAL EN 
DE CLUB WAAR HIJ ZO ENORM 
MEE VERBONDEN IS. EEN MOOIE 
COMBI; THIJS EN CCW, MAAR 
VOOR HOE LANG NOG...

STEL JEZELF EENS VOOR?
“Ik ben dus 18 jaar en kom uit de Posterenk. Heb 
twee jongere zusjes, Emma en Stella, die ook 
allebei voetballen bij meiden O17. Mijn vader (Bart 
Smit, red.) heeft vroeger bij SV Wilp gevoetbald, 
maar moest op zijn negentiende de schoenen 
noodgedwongen in de wilgen hangen. Een 
rughernia was de oorzaak. Mijn moeder komt vaak 
kijken bij mij of mijn zusjes. Allen zijn we dus wel 
redelijk betrokken bij de club.”

DIE HERNIA, DAT KLINKT WEL 
HEFTIG…
“Ja, dat was het ook. Op zijn negentiende is hij er 
dus aan geopereerd en de artsen hadden de hoop 
dat het volledig zou herstellen, maar dat bleek niet 
het geval. John van ’t Schip, destijds voetballer 
van Ajax, had dezelfde kwetsuur. Hij herstelde wel 
volledig na de operatie, maar bij mijn vader ging dat 
dus niet helemaal goed. Dergelijke operaties waren 
ook vrij nieuw toentertijd. Tegenwoordig zullen de 
prognoses een stuk gunstiger zijn.”

BEHEERST VOETBAL HET GEZIN?
“Ja, voetbal is wel vaak onderwerp van gesprek 

en specifiek het team van mijn zusjes omdat mijn 
zusjes in het zelfde team spelen. Mijn vader heeft 
ook in de technische commissie (jeugdvoetbal, 
red.) gezeten, mijn oudste zusje geeft nog 
training op woensdagavond en zelf ben ik nog 
verbonden als jeugdtrainer/coach aan de C-tjes. 
Al is het training geven de laatste tijd wel heel erg 
lastig te combineren met mijn studie en verblijf in 
Groningen.” 

GRONINGEN LIGT INDERDAAD 
NIET ECHT NAAST DE DEUR…..
“Inderdaad. Ik probeer op maandagavond ‘even’ 
terug te komen om training te geven en zelf te 
kunnen trainen, maar dat lukt lang niet altijd. Het 
komt vaak voor dat ik op maandagavond nog les 
heb.”

VERTEL EENS WAT OVER DIE 
STUDIE IN GRONINGEN?
“Economics and Business Economics aan de 
universiteit. Zit in het eerste jaar. Heb vorig jaar mijn 
propedeuse op het HBO gehaald waarna ik kon 
doorstromen naar de universiteit. Ik woon daar ook 
doordeweeks en heb het er prima naar mijn zin. Als 
ik klaar ben met mijn studie zou ik graag een eigen 
bedrijf opzetten. Ben er namelijk zeker van dat ik 
niet mijn hele leven in loondienst wil werken. Heb 
een bepaalde hunkering naar vrijheid. Dat is op de 
lange termijn het doel.”

Ik zie zo’n stereotype studentenhuis voor me…
“Haha! Nee, dat valt wel mee. Ik woon met één 
andere jongen in hetzelfde huis. We moeten wel 
een badkamer delen maar hebben bijvoorbeeld wel 
ieder een eigen keuken. Een ‘echt’ studentenhuis 
zou ik het dus niet willen noemen.”

AL LID VAN VINDICAT?
“Nee, nog niet. Volgend jaar wil ik daar misschien 
wel bij. Nu, in mijn eerste jaar, wil ik het nog even 
aankijken. Het is ook alles behalve vrijblijvend 

PASPOORT: THIJS SMIT

Personalia

Leeftijd: 
18 jaar

Geboren te 
Posterenk 
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begeleiding moeten zijn. Ik heb de afgelopen jaren zelf aan den 
lijve ondervonden dat er geen plan is voor/met jeugdtrainers. 
Ik heb alles zelf moeten ontdekken en bedenken. Heb me daar 
wel in gered omdat ik het heel erg leuk vind om me daarin te 
verdiepen. Oefenstof op te zoeken enzo, maar dat kan je niet van 
iedereen verwachten.”

MIS JE DE WAARDERING?
“Dat is ook een punt, inderdaad. Je krijgt er wel iets voor betaald, 
maar het staat niet in verhouding met een bijbaantje. Kan me 
goed voorstellen dat een jeugdtrainer op een gegeven moment 
eieren voor zijn geld kiest. Het training geven zou een leuke 
bijbaan moeten zijn. Wanneer je goede jeugdtrainers aan je club 
wilt binden zal je daar wat meer geld voor uit moeten trekken, 
denk ik. Als club zijnde mag je dan ook een bepaald niveau of 
prestatie verwachten. Maar goed, ik zou dus willen dat ik wat 
meer tijd had om hier werk van te maken. Gelukkig wordt er al wel 
een beetje aan gewerkt, maar het kan nog beter….”

HOE GAAT HET MET HET A-ELFTAL?
“We spelen nu dus eerste klas. Dat was de eerste wedstrijden 
wel behoorlijk wennen, maar de laatste wedstrijden hebben we 
gewonnen. Ben er van overtuigd dat we dit niveau makkelijk aan 
kunnen en denk zelfs dat, als we zo doorgaan, we misschien 
kunnen promoveren naar de hoofdklasse. Ik vind ons echt heel 
erg goed namelijk.”

JE PRAAT VOL TROTS OVER JE EIGEN 
LICHTING…
“Ja, dat is oprecht. We zijn extreem fanatiek binnen de lijnen, 
maar daarbuiten zijn we ook vrienden. Vind het wel heel erg 
mooi dat ik daar deel van uitmaak. Die vriendschap maakt ons 
trouwens ook wel sterk. Ik hoor bijvoorbeeld van vrienden uit 
Deventer tegenovergestelde verhalen. Dat ze in een team spelen 

waarin de onderlinge sfeer 
niet zo goed als bij ons. Dat 
komt de teamprestatie niet 
ten goede.”

WAT MAAKT JUL-
LIE ZO GOED?
“Natuurlijk zit er veel talent 
in de groep maar we 
hebben ook altijd wel goeie 
trainers gehad. Ik ben er 
van overtuigd dat, wanneer 
wij minder serieuze trainers 
hadden gehad, wij nu 
nooit eerste klas hadden 
gevoetbald. Frank van 
Geelen, Erwin Elders, Willem 
Wessels, Michiel Smit en 
nu Chris Verbeek zijn stuk 
voor stuk goeie trainers 
waar we veel van geleerd 

hebben. Natuurlijk maakten we ook deel uit van een relatief grote 
lichting waardoor er altijd twee teams waren en er geselecteerd 
kon worden, maar zonder de goede trainers was het er niet 
uitgekomen.”

EN VOLGEND JAAR?
“Als trainer ben ik er zeker van dat dit mijn laatste seizoen zal zijn. 
Als voetballer moet ik kijken hoe het met mijn studie loopt. Als ik 
nu al zie hoeveel moeite het mij kost om 1x in de week te komen 
trainen heb ik er een hard hoofd in. Dan denk ik dat ik ergens in 
Groningen ga voetballen.”

GAAN WE JE NOG WEL TERUGZIEN BIJ 
CCW?
“Dat is lastig te zeggen. Deze studie duurt sowieso nog 3 jaar en 
daarna wil ik doorgaan voor mijn master, dus ik ben nog zeker 
4 jaar onder de pannen. Zoals gezegd is voetbal erg belangrijk 
in mijn leven, maar dit is mijn toekomst en ik vind mijn studie 
gelukkig ook erg leuk.”

WIL JIJ VERDER NOG WAT KWIJT?
“Denk dat het belangrijkste wel gezegd is. Ik vind het 
zorgwekkend dat veel belangrijke taken door een handje vol 
vrijwilligers gedaan worden. Zij zijn er enorm druk mee. Als we 
op sportief gebied iets willen bereiken zal er toch één en ander 
moeten veranderen.”

AAN WIE GEEF JIJ DIT STOKJE DOOR?
“Eén van de vrijwilligers waar ik veel respect voor heb is Harke 
Kuipers. Tegenwoordig is hij trainer van de meiden onder-17. 
Ik zie dat het een liefhebber is en vind hem erg bevlogen 
overkomen. Ik ben heel erg benieuwd hoe hij de toekomst ziet 
en wat zijn kijk is op de visie binnen de club. Volgens mij heeft hij 
daar wel bepaalde ideeën over.
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SPONSOR IN DE SPOTLIGHT

VAN VADER OP ZOON
Grootvader Bessels startte rond 1945 aannemersbedrijf Bessels. 
In 1963 nam de vader van Jeroen het bedrijf over, toen nog 
in het verlengde van de Enkweg. In de jaren ’70 werd de plas 
bij Bussloo gegraven voor de aanleg van de A1 en verhuisde 
het gezin Bessels van de Kneuterstraat naar de Enkweg in de 
Posterenk. Jeroen nam het bedrijf in 2007 van zijn vader over. 
En daarmee ook het sponsorcontract. “Ook dat ging van vader 
op zoon, ja! Mijn vader is ook jaren actief sponsor geweest van 
– toen nog – S.V. Wilp. Hij voetbalde zelf bij de zaterdag en werd 
later leider en grensrechter, volop binding met de club dus.”

LIEFDE VOOR HET SPEL
Ah, het wordt me duidelijk. Niet alleen het bouwbedrijf gaat al 
generaties over van vader op zoon, onderschat de liefde voor 
voetbal niet. “Ik begon als zesjarig jongetje bij de gym en voetbal. 
Later werd dat alleen voetbal. Ik heb zo ongeveer in alle elftallen 
gevoetbald en gekeept. We zijn met het eerste team zelfs een 
keer kampioen geworden en later met het roemruchte Wilp 3 nog 
een paar keer, echte hoogtepunten!” Na het kampioenschap met 
het eerste elftal is Jeroen in een lager elftal gaan voetballen. Dat 
was ook wel nodig, want voor zijn studie streek Jeroen in Tilburg 
neer. “Een mooie tijd, ik bleef natuurlijk bij mijn club, maar deed 
bewust een stapje terug naar een lager elftal – en als voetballer in 
plaats van keeper. Door de weeks kon ik niet mee trainen, maar 
in het weekend was ik van de partij. Gewapend 
met een zak vieze was en voetbalkleding kwam 
ik in de weekenden naar huis.” 

Inmiddels heeft het voetbal plaats gemaakt 
voor het volleybal. “Ik houd van balspelletjes 
waarbij je ook nog eens lekker bezig bent. Het 
volleyballen bij CCW ervaar ik als ontspannend 
op een goed en leuk niveau. In een omgeving 
met enkele ervaren spelers wordt er fanatiek en 
vooral sportief gebald. Gezelligheid staat hierbij 
hoog in het vaandel, écht kenmerkend voor een 
club als CCW.”

EVEN EEN CLICHÉ
Dat de appel niet ver van de boom valt, geldt 
hier ook. Just en Marijn, de kinderen van 
Jeroen en Ingrid, zijn – je ziet ‘m al aankomen… 
ook talentvolle voetballers. En daar geniet je 
natuurlijk als ‘voetbalvader’ extra veel van. 
“Gaaf om die ‘jonge honden’ over het veld 
te zien gaan. Twee jaar lang was ik trainer en 
leider van het team van één van de kinderen. 
Heel leuk en waardevol om te doen.”

Bij een stukje in Contact hoort natuurlijk een leuke foto. Uiteraard 
met de jongste generatie Bessels in beeld. Na wat halsbrekende 
toeren (ik durf nu te zeggen dat alles zonder kleerscheuren is 
verlopen en dat ze op zaterdag gewoon konden voetballen) 
poseren ze – in wedstrijd shirt – bij één van de bedrijfswagens van 
Bessels. Op de achterkant van de bus zie je het nieuwe logo van 
het huidige Bessels Bouw. 

VAN NIEUWBOUW, TOT RENOVATIE EN 
ONTWIKKELING
Bessels is sterk in allerlei nieuwbouwprojecten van vooral 
(half)vrijstaande woningen voor de particuliere markt. Maar 
onderscheidt zich in verbouwingen van verschillende gebouwen, 
renovaties en restauratie van (onder andere) monumentale 
panden en boerderijen. In de eigen timmerfabriek worden diverse 
producten gemaakt. Van serres en veranda’s, kozijnen, ramen, 
deuren en luiken tot eiken gebint-constructies. Ze worden op 
een ambachtelijke wijze en met een grote kennis van het vak 
vervaardigd.

Maar ook duurzaamheid heeft Bessels hoog in het vaandel staan. 
En met die gedachte ontwikkelt Bessels - naast bouwactiviteiten 
- kleinschalige woningbouwprojecten die het maatschappelijk 
belang dienen.

ALGEMENE LEDENVERGADERING

Beste leden,

Doordat de opkomst bij de ledenvergadering 

vorig jaar erg laag was, hebben we deze 

dit jaar op woensdag 9 oktober gehouden. 

Iets later dan gebruikelijk, zowel qua datum 

als qua tijd. Doordat veel teams op dit 

tijdstip net de training erop hadden zitten 

waren er circa 65 op de ledenavond, een 

mooie opkomst wat ons betreft. Ik kan me 

voorstellen dat 21.00 voor sommige leden 

wel een wat laat tijdstip is, maar we proberen 

iedereen de mogelijkheid te geven aan te 

sluiten zonder dat dit ten koste gaat van een 

avondje sporten. Ook hadden we natuurlijk 

wel even opgelet dat de ALV niet gelijk viel 

met de Champions League. Plannen blijft 

een uitdaging. 

Tijdens de ledenvergadering hebben 

we per bestuur / commissie stil gestaan 

bij de hoogtepunten van het afgelopen 

seizoen en vooruit gekeken naar komend 

seizoen. Afgelopen seizoen mochten we 

gelukkig weer gebruikmaken van veel 

vrijwilligers. Ook dit seizoen hebben we 

de meeste commissies en besturen weer 

met jong en oud talent in kunnen vullen. 

Een paar vacatures staan nog open zoals: 

lid kascommissie, lid redactiecommissie, 

technische commissie voetbal en algemeen 

lid hoofdbestuur. Lijkt het je leuk om een 

steentje bij te dragen stuur dan even een 

mail naar hoofdbestuur@svccw.nl. Wordt 

zeer gewaardeerd!! Enkele hoogtepunten 

voor komende seizoen zijn de ledenavond 

georganiseerd door de Kruisvaarders en het 

50 jarig jubilieum van de zaterdagafdeling. 

Garantie voor leuke feestjes dus, maar 

daarover later zeker meer. 

Financieel staan we er goed voor. 

We hebben een kleine plus gedraaid. 

Verwachting is dat deze plus komend jaar 

iets hoger zal uitvallen. Afgelopen jaar 

hebben we de geplande investeringen 

zoals de LED Verlichting en de aanschaf 

van een nieuwe trekker uitgevoerd. We 

kunnen dus weer even vooruit. Tijdens de 

winterstop gaan we het terras uitbreiden 

en het ballenhok + zeecontainer van een 

likkie verf voorzien. Hiervoor zijn we nog 

op zoek naar een aantal vrijwilligers die hier 

in januari op enkele zaterdagen mee willen 

helpen. Hiervoor volgen nog intekenlijsten in 

de kantine. Opgeven bij Bart Jan Hendriks 

kan ook. Daarnaast gaan we de komende 

maanden nog enkele kleine gebreken 

aan onze accommodatie verhelpen. Klein 

onderhoud, zeg maar.

Genoeg om te doen en naar uit te kijken dit 

seizoen!! 

De Veurzitter

GEEN CLUB ZONDER SPONSORS, ZE STAAN ALTIJD PARAAT, HELPEN WAAR HET KAN ÉN ZORGEN NATUUR-
LIJK VOOR DE NODIGE FINANCIËN. VANDAAG ZIT IK AAN DE KEUKENTAFEL VAN JEROEN BESSELS. DE VRIJ-
DAGMIDDAGBORREL IS AL IN VOLLE GANG IN DE LOODS NAAST HET WOONHUIS. MAAR JEROEN NEEMT 
GRAAG EVEN DE TIJD OM TE VERTELLEN OVER ZIJN BAND MET CCW, WAAR HET HART VOL VAN IS…

20 21



50 JOAR ZOATERDAG: ‘DE HERDERS’ 
OVER VOETBAL EN VRIENDSCHAP

“ZATERDAG IS DE MOOISTE DAG VAN DE WEEK” ZONG 
THOMAS ACDA IN DE TITELSONG VAN DE SUCCESVOLLE 
TV-SERIE ALL STARS. WIM GERRITSEN EN JOOP WIJERS 
DELEN DIE MENING. ZEG JE ‘ZATERDAGMIDDAG’ DAN 
ZEG JE ‘VOETBAL’. DAARIN ZIJN ZE UITERST STAND-
VASTIG. ALS ZELFBENOEMDE ‘HERDERS’ PROBEREN DE 
HEREN ONGESCHREVEN REGELS IN LEVEN TE HOUDEN 
EN DAARMEE DE CULTUUR VAN HET ZATERDAGVOETBAL 
IN WILP TE BEWAKEN. WAT IS DAT VOOR EEN CULTUUR? 
EN HOE IS HET MOGELIJK DAT ZO’N KLEINE DORPSCLUB 
AL BIJNA 50 JAAR TWEE VOETBALLENDE AFDELINGEN 
IN LEVEN HOUDT? NA EEN WOENSDAGAVONDTRAINING 
GEVEN WIM EN JOOP GRAAG TEKST EN UITLEG.

Wim is 54 jaar geleden geboren op het Woudhuis. Het huis waar 

tegenwoordig Harm-Jan Boerkamp – eveneens zaterdagvoetballer – 

woont. Voetballen deed hij in zijn jeugdjaren bij Pacelli in Klarenbeek. 

We schrijven 1988, op zijn eigen verjaardag, als de overstap naar 

Wilp wordt beklonken. “Ik kwam net uit militaire dienst en liet 

voorzichtig weten ‘wel weer wat te willen doen’. Rein en Harry 

Evers kregen daar lucht van en schoven me diezelfde avond nog 

een overschrijvingsformulier onder de neus.” Na 6 jaar geen bal 

aangeraakt te hebben kan Wim zijn eerste wedstrijd nog goed 

herinneren. “Het was net na de crash met trainer Hersbach. We 

speelden bij Boswinkel in Enschede. Om een uur of zeven ben ik op 

de stoel in slaap gevallen. Ik was helemaal naar de kloten.”

Joop voegde zich twee jaar eerder bij de vereniging. Daarvoor 

voetbalde hij bij Voorst (tevens zijn geboorteplaats) en Go Ahead 

in Deventer. Via de politie kwam Joop in Wilp terecht; “Ik speelde 

destijds ook in een politie-elftal en veel van die gasten speelden hier 

bij Wilp. Er speelden wel 8 of 9 politieagenten in het eerste elftal van 

de zaterdag. Toen ze merkten dat ik het niet meer naar mijn zin had bij 

Go Ahead haalden ze mij over om hierheen te komen.” 

De overstap was voor beiden dus snel geregeld en geen moeilijke 

keuze. “De warme, familiaire sfeer voelde als een warm bad. Het 

was erg gezellig na de wedstrijd. De vrouwen waren er destijds ook 

altijd bij,” herinnert Joop zich. Wim knikt instemmend en vult aan: 

“Zondagvoetbal is ook wel mooi, maar dan moet je om 14.30 uur 

voetballen. Zeker op jongere leeftijd zag ik het niet zitten om op 

zondagochtend te voetballen. Dan is het een makkelijke keuze.”

Wim voetbalde  in alle elftallen,  terwijl Joop 17 jaar lang in het eerste 

elftal speelde. Nu spelen ze samen nog in het derde. Ook buiten 

de lijnen hebben de heren hun sporen verdiend. “Je trekt één keer 

je mond open bij een ledenvergadering en je krijgt meteen een 

bestuursfunctie aangeboden.” Zo geschiedde dat ze allebei al vrij 

snel in het bestuur van de zaterdagafdeling zaten. De één voorzitter, 

de ander secretaris. Bijna twee decennia bekleedden ze deze 

bestuursfuncties. Er is een klik. Het brengt de twee dichter bij elkaar. 

Wim maakt daarna de overstap naar het hoofdbestuur en wordt daar 

wederom voorzitter. Joop zet zich nog jaren in voor het clubblad. 

Anekdotes hebben de heren in overvloed. Er volgen verhalen over 

bestuurskamers op de Veluwe, waar het er heel anders aan toe ging 

als hier, over ‘achtjes’ maken met de brommer op een bevroren eerste 

veld, dat Koikarpers niet resistent zijn tegen mannelijke pis en dat niet 

iedereen een stripper op een feestavond kan waarderen. 

Joop rakelt een memorabele busreis naar Dinxperlo op. “Onder Jan 

van Veldhuizen, de beste trainer die we ooit hebben gehad, waren we 

op onze top. We werden dat jaar bijna kampioen in de vierde klasse. 

In de nacompetitie wonnen we eerst van Oeken, waarna we de finale 

in Dinxperlo moesten spelen. Het leek ons wel een keertje leuk om 

met de bus te gaan. Dat hadden we nog nooit gedaan. Wim had Jan 

Harren geregeld. Het was plus dertig graden die dag. Stralend mooi 

weer. Waar iedere buschauffeur over de A50 en A12 naar Dinxperlo 

zou rijden verkoos Jan Harren een binnendoor weg, want dat was 

korter volgens hem. Ik denk dat we wel 40 rotondes hebben gehad 

en dat met 30 graden. Toen we eindelijk op de plaats van bestemming 

waren, waren we allemaal kotsmisselijk en hadden we nog maar 20 

minuten voor de belangrijkste wedstrijd van het seizoen. Gingen we 

met 2-0 onderuit. Op de terugweg in de bus moesten we genoegen 

nemen met lauw bier.”

Een memorabel duel was ook Colmschate uit, een paar jaar geleden. 

In de tweede helft stonden de drie heren Gerritsen in het veld. Stan 

op doel, Mark rechtshalf en Wim in de spits. Na een kwartiertje gooit 

Stan de bal naar Mark, die rent vervolgens naar voren en geeft een 

afgemeten voorzet, welke door Wim werd binnengetikt. Een absolute 

Gerritsen-goal, die door de drie dan ook uitbundig werd gevierd. En 

nog steeds moeten we het aanhoren. 

Daarna gaat het over de beenbreuk van Harry Selhorst. Als het team 

twee weken later periodekampioen wordt, wordt dat gevierd bij ‘de 

Gelderse Boer’ in Twello. Na enige twijfel schuift Harry toch maar aan. 

Beide heren praten alsof het de dag van gisteren is. “De stemming 

was natuurlijk uitgelaten. Er stond meer bier als eten op tafel, maar 

die Chinees vond alles best. Ik zie Harry nog zitten, met zijn pootje 

rustend op een stoel. Totdat iemand van plaats wil verwisselen ofzo 

en in alle onbenulligheid die hele tafel omflikkert. Natuurlijk bovenop 

Harry zijn gebroken poot. Al dat voer over de grond. Eén grote 

teringbende! Toen zag je de paniek in die Chinese ogen toenemen: 

‘Aflekenen’ (citeert Joop met Chinees accent). Onderweg naar de 

uitgang stak iemand zijn kop nog in een groot zeeaquarium,” lacht 

Joop. “Ik zie hem nog zo met z’n kop uit de bak met water komen,” 

grinnikt Wim. “Potverdomme! Zout water!” zei die verbaast. 

De geschiedenis kent ook zwarte bladzijdes. Die van John Bos is een 

inktzwarte. De toon aan de tafel wordt bedrukt en serieus. “Dat blijft 

voor altijd een litteken” zegt Joop. Hij herinnert zich de rol van Wouter 

Smit, destijds dominee en rechtsback van het eerste zaterdagelftal, in 

die tijd. “Niet als dominee, maar als mens, vervulde hij een belangrijke 

rol in het rouwproces. Hij organiseerde mede dat we na dienst bij 

elkaar kwamen in de kantine. Dan merk je weer die saamhorigheid. Ik 

denk dat we dat als groep toch wel goed verwerkt hebben.”

Begin jaren ’90 laait de discussie op of het nog wel raadzaam is 

om twee standaardelftallen op de been te houden. Langzaamaan 

openbaart zich een wig tussen beide afdelingen. De spanningen 

lopen soms hoog op. Zowel op bestuurlijk niveau als onder de leden. 

Zo zijn er bijvoorbeeld leden die er geen publiek geheim van maken 

blij te zijn als de andere afdeling verliest. Sommigen lijken een soort 

haat te koesteren richting ‘de andere kant’. Beiden geven ze toe dat 

dat soms wel erg ver ging. Zelf hebben ze echter nooit dergelijke 

gevoelens gehad en hebben ze altijd getracht de samenwerking 

te zoeken en elkaar te versterken. “Wanneer de zondag kampioen 

werd, was ik oprecht blij. Ik hoop ook dat zondag 3 dit jaar kampioen 

wordt. Volgens mij staan zij er het beste voor van alle lagere elftallen. 

Dan help ik graag mee om hen in het zonnetje te zetten,” aldus Wim. 

“Maar ook de andere sporten” gaat Joop verder. “Wij hebben binnen 

de zaterdagtak ook wel vaak opgeroepen voor meer begrip richting 

de andere afdelingen. We zijn immers een omnivereniging. Volleybal, 

gym, darten, er is hier van alles te doen. Hoe mooi is dat je dat als 

vereniging allemaal kan aanbieden.”

Symbolisch voor die periode is een artikel in de krant getiteld: 

“Zaterdag is de splijtzwam binnen SV Wilp”. Een citaat van Martin 

Berends, trainer van de zondagselectie destijds. “Martin was een 

superfanatieke trainer. En een goeie ook volgens mij. Maar hij 

dacht maar één ding en dat was zijn eigen elftal” legt Joop uit. Het 

was Martin een doorn in het oog dat goede voetballers als Dennis 

van Veldhuizen, Raymond Smeenk en Wilco Huisman niet op 

zondagmiddag maar op zaterdagmiddag voetbalden. “Wij probeerden 

hem dan uit te leggen dat die jongens een keuze maken. Kunnen ze 

die keuze niet maken, dan vertrekken ze misschien wel, maar dat 

kwam nooit bij hem binnen. En wij waren natuurlijk flink over de zeik” 

vervolgt Joop. 

Wim was dusdanig ontdaan door de ‘splijtzwam-uitspraak’ dat hij 

jarenlang geen woord met Martin heeft gewisseld. “Kwamen we 

elkaar tegen op Bussloo bijvoorbeeld, terwijl we met de hond aan 

het wandelen waren, dan gunden we elkaar geen blik waardig. Dat is 

wel heel erg natuurlijk, maar nu komt het…” Wim laat een korte stilte 

vallen. “Jaren later kom ik op een verjaardag van de ex-vriendin van 

Mark (zijn zoon, red.). Kijk ik de kamer rond, zie ik één vrije stoel. Wie 

zit daarnaast… Martin Berends. Zal het lot wel wezen, maar dat was 

wel geweldig!”. “Zo kom-ie an de proat hé” lacht Joop. Martin verbrak 

die avond de radiostilte met de openingszin: “Wulle ligt mekaar niet zo 

hé?” Een open gesprek volgt, de strijdbijl werd die avond begraven en 

de twee eigenwijze heren groeten elkaar tegenwoordig weer.

Voortbordurend op deze interne strijd breken Joop en Wim nog 

een lans voor Arie Bruntink. “Als voorzitter heeft hij ons altijd de 

hand boven het hoofd gehouden en gewaardeerd, ondanks zijn 

uitgesproken voorkeur voor de zondag. Hij dacht in het belang van 

de vereniging en was altijd bereid om mee te denken. Bijvoorbeeld 

wanneer wij krap in de spelers zaten en wij opperden om spelers 

uit de A-jeugd een paar seizoenen te laten rijpen bij de zaterdag. Zo 

konden die jongens wennen aan standaardvoetbal. Met Arie konden 

we daarover praten terwijl anderen ons veel meer als een bedreiging 

zagen. Daar moeten wij hem echt krediet voor geven.”

Anders dan bij andere vereniging speelt religie geen rol binnen de SV. 

Het maakt het lastig om dé zaterdagvoetballer te definiëren. Wanneer 

ik vraag om het verschil tussen beide afdelingen uit te leggen wordt 

de familiaire sfeer weer aangehaald. “We hebben altijd gezegd; het is 

meer dan voetbal. Als er een baby werd geboren gingen we met z’n 

allen op kraamvisite. Was je 25 jaar getrouwd dan werd het vooral 

een voetbalfeest,” licht Joop toe. Wim vult aan: “Daarin waren we 

ook echt één afdeling en werd er geen onderscheid gemaakt tussen 

eerste, tweede of derde.”

Tegenwoordig zien de heren dergelijke ongeschreven regels wel wat 

verwateren. Het maakt dat ze zich nu een beetje zien  als ‘herders’, 

die zaterdagcultuur bewaken. Ze zien bijvoorbeeld dat het minder 

vanzelfsprekend is dat je er op woensdag en zaterdag bent. Of je nou 

fit bent of geblesseerd. De heren kennen daarin geen concessies, 

maar of de nieuwe aanwas in het gelid gaat lopen is nog maar de 
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vraag…

Vooral hun derde elftal heeft de afgelopen seizoenen veel nieuwe, 

jonge spelers verwelkomd. Het helpt natuurlijk als twee van deze 

jongelingen je eigen vlees en bloed zijn. Als zoon Stan maandagavond 

onder het avondeten zegt: “Nou, het zal mij benieuwen of er 

woensdagavond nog wat komen trainen” wijzend op het naderende 

vrije weekend, leest pa hem de les: “Woensdagavond wordt er altijd 

getraind. Of je zaterdag nou voetbalt of niet, woensdagavond ga je 

trainen.”

Beide herders zijn wel tevreden over hoe het nu gaat. De sfeer 

is goed en de afgelopen jaren werden er regelmatig sportieve 

successen gevierd. Daarbij prijzen ze zich gelukkig dat ze überhaupt 

nog kunnen voetballen. Gezien hun leeftijd is dat absoluut geen 

vanzelfsprekendheid. Wim beaamt dat het voetballen met zijn eigen 

zoons ook wel heel erg bijzonder is. Hij vertelt ook mindere seizoenen 

te hebben gekend. “We hebben ook jaren gehad waarin we onderaan 

bungelden en slechts 7 á 8 puntjes haalden in een heel seizoen. Dan 

is het belangrijk dat…..” Joop weet al welk credo er gaat volgen en 

is zijn vriend voor: “Dan moh-je die boel bie mekaar holden hé!” Er 

wordt gelachen. Wim pakt de draad weer op: “Maar zo is het wel. 

Uiteindelijk zal de gezelligheid overwinnen.”

De slogan ‘meer dan voetbal’ gaat weer over tafel wanneer 

het naderende jubileum wordt aangekaart. Ze refereren aan de 

‘ontspanningscommissie’ die de afgelopen jaren mooie dingen 

heeft georganiseerd zoals Oktoberfeesten, de Embassy en 

weekendjes weg. “Het zorgt er toch voor dat het hier leuk blijft en 

de saamhorigheid blijft bestaan. Het is gewoon een mooie afdeling 

binnen een prachtige club.”

Volgend jaar, bij het jubileum, zijn we samen 115 jaar oud” grapt de 

één. Aan de lezer de schone taak om uit te rekenen hoe oud Joop is. 

“En we staan nog wekelijks in de wei. Toen we samen 100 jaar waren 

hebben we zelfs nog een wedstrijd in het eerste gevoetbald” zegt 

Wim met gepaste trots. Joop weet waar Wim op doelt. “Oeken uit. 

Met de carnaval. Ik mocht aan het einde invallen.”

Over de toekomst hebben ze ook al nagedacht. “Het 100-jarig 

jubileum zullen we wel niet meemaken” weet Wim zeker. “Nee, 

dan liggen we met de neus omhoog” beaamt Joop. “Langzaam 

transformeren we naar de twee muppets van de zaterdag,” grapt 

Joop. “Haha ja! Statler & Waldorf. Lekker mopperen achter het raam 

in de kantine.” Een imitatie volgt: “Ze kunt d’r geen kloten van!” lacht 

Statler Gerritsen. “Loat ze moar ens goan trainen!” aldus Waldorf 

Wijers. “Se hebt helemaol geen conditie meer! Dat was vrugger weh 

ans”. “Doe mie nog maor een Jägermeister want dit is nie um an te 

gluren!”

Zo blijven de twee vrienden gegarandeerd vaste klanten op de 

zaterdagmiddag, want zo benadrukt Joop: “We blijven dat ook de 

jonge jongens op het hart drukken; ‘zorg dat die zaterdagmiddag van 

jou is’. Het zijn maar 3 á 4 uurtjes, de rest van de week kan je doen 

wat je wilt. Zo heb ik het afzwemmen van mijn eerste kind gemist. Dat 

geeft soms wat bonje…” “Ja dat betaalt zich nu uit hé!” lacht Wim 

terwijl hij zijn maat op de schouder slaat. “Ja” zegt Joop “Het zijn toch 

maar 20 zaterdagen per jaar…”

De grappen en grollen gaan nog wel even door op deze 

woensdagavond. Ik blijf het beeld voor me zien van twee oude, 

grijze knarren achter het raam van de kantine. Twee mannen die op 

maandag al reikhalzend uitkijken naar ‘de mooiste dag van de week’. 

Hun zaterdag. Waarop ze de geraniums inruilen voor een pilsje of een 

Jägermeister. Het toonbeeld van vriendschap, verbonden door de 

voetbal.

WEDEROM DARTSKOPPEL 
TOERNOOI OP ‘DERDE’ KERSTDAG

Deelnemers kwamen 

vorig jaar uit alle 

uithoeken van de 

gemeente of zelfs 

daarbuiten. Allen 

waren ze natuurlijk 

onder de indruk van 

onze dartswand 

en de algehele 

sfeer in de kantine. 

Dit enthousiasme 

heeft ons doen 

besluiten om er 

een vervolg aan te 

geven. Dus darters, 

opgelet! Zoek een 

koppelpartner en 

zet 27 december 

in de agenda. De 

tweede editie van 

het ‘CCW Open 

Koppeldarttoernooi’ 

komt er aan!

Net als vorig jaar 

zal de aanvangstijd 

rond 18:00 uur zijn. 

Vanaf 17.00 uur is de 

kantine geopend. We 

hopen het maximum 

aantal koppels van 

48 (96 spelers) dit 

jaar te halen. Dat 

zou een fantastisch 

mooi toernooi 

en mooie avond 

opleveren, zowel 

voor de club als voor 

de dartsliefhebber. 

Wederom 

verwachten we 

voornamelijk 

koppels uit de 

stedendriehoek, 

maar iedereen is 

welkom.

Dus mocht je na alle 

familieverplichtingen 

tijdens de kerst zin 

hebben in compleet 

iets anders, schrijf 

je dan met een 

partner in voor dit 

mooie toernooi. Dit 

kan via het volgende 

e-mailadres: 

beersma.jos@

gmail.com of stuur 

een app naar 06-

10143395. Het 

inschrijfgeld bedraagt 

€12,50 per koppel.

Wij verwachten weer 

een mooi toernooi 

neer te zetten, wil 

je iets betekenen 

tijdens deze avond 

laat het dan ook 

weten. We kunnen 

alle hulp gebruiken.

Namens de 

dartsafdeling, wens 

ik eenieder alvast 

hele fijne feestdagen 

en tot ziens op 27 

december!

Jos Beersma

VORIG JAAR IS CCW DARTS IN HET GAT GEDOKEN DAT WAS ONTSTAAN NADAT CAFÉ TITUS HET JAARLIJKSE 
KOPPELTOERNOOI NIET MEER BESLOOT TE ORGANISEREN. IN 2018 WERD ER OP DERDE KERSTDAG DUS NIET IN 
TWELLO, MAAR IN WILP GEGOOID. HET WAS DESTIJDS EVEN SCHAKELEN, MAAR BINNEN AFZIENBAAR KORTE TIJD 
WERD ER EEN TOERNOOI VAN FORMAAT NEERGEZET IN ONZE KANTINE.

50 JOAR ZOATERDAG: VERVOLG

CUPA ADIEU - DE LEVENSLOOP

Cupa is opgericht op 1 juni 

1947 en vloeide voort uit een 

jongerenvereniging gelieerd aan 

de Katholieke kerk van Bussloo. 

Pastoor Reith was één van de 

animatoren voor oprichting van 

een voetbalvereniging en tevens 

de bedenker van de naam Corpus 

Ut Premium Apprehendated, 

afgekort tot CUPA. De club 

was zeer nauw verbonden met 

de parochie, school en kerk 

van Bussloo en bestond uit 

alleen katholieke leden. Destijds 

waren er veel grote katholieke 

gezinnen en daar heeft de club 

veel profijt van gehad. Het eerste 

bestuur van Cupa bestond uit 

Piet de Valk (voorzitter), Harm 

Pelgrim (secretaris), en Tinus 

de Haan (penningmeester). 

Hendrik Woerts was consul en 

Johan de Krosse commisielid 

al is niet beschreven wat dat 

laatste betekende. Als geestelijk 

adviseur was ook de Pastoor 

nauw verbonden met de club en 

op elke jaar- of ledenvergadering 

vormde de geestelijk adviseur 

een vast agendapunt. 

Voetballen was toegestaan 

zolang dit het kerkbezoek niet 

schaadde. Daarom begonnen 

de thuiswedstrijden op 

zondagmiddag altijd om 13.30 

uur. Na afloop van de wedstrijd 

kon men dan om 15.30 uur in de 

kerk zijn voor het lof, zoals dat 

heette. Op de basisschool van 

Bussloo werd ook altijd fanatiek 

gevoetbald in de pauze. Meester 

Stoffels uit Twello deed vaak net 

zo fanatiek mee. 

Bij Cupa werd er, vanaf de 

oprichting in 1947, gevoetbald 

in een weiland van Gait de 

Haan. Wekelijks moesten de 

koeienvlaaien zoveel mogelijk 

verwijderd worden. Dit veld lag 

ongeveer op de plek waar nu de 

duikers in de Busslose plas onder 

water gaan. Vooral clubs uit de 

omliggende steden gruwelden 

al bij de gedachten aan de 

koeienstront. Omkleden gebeurde 

in de schuren van de Haan. Zo 

gebeurde het dat kippen een ei 

legden op de kleding of er hun 

uitwerpselen achterlieten. De 

geestelijk adviseur (de pastoor 

dus) zegende het veld in voor 

de eerste wedstrijd tegen een 

team uit Voorst. Deze werd met 

7-4 gewonnen. Boze tongen uit 

Voorst beweerden vervolgens 

dat de hand van God een rol had 

gespeeld. De eerste trainer was 

Willy Simons (een Oom van mij) 

uit Apeldoorn. Training konden 

alleen in de zomer plaatsvinden 

vanwege het licht. De training 

bestond uit veel lopen en 

gymnastiekoefeningen. Vaak werd 

er wel afgesloten met een partijtje, 

maar heel veel mogelijkheden 

waren er ook niet want er was 

slechts één leren bal om mee te 

trainen. 

In 1949 verhuisde de club naar 

een weiland van Jo Broekhof, 

daar waar nu het clubhuis van 

de golfclub staat. Het kleedlokaal 

stond aan de overkant van de 

weg, kort bij de gracht. Het water 

uit de gracht werd gebruikt om na 

afloop van de wedstrijd te kunnen 

wassen, al zag je er af en toe 

ratten in zwemmen. Het gebouw 

bestond uit twee kleedkamers, 

een kalk- en materialenhok en 

een wc. De nood moest wel 

erg hoog zijn om daar gebruik 

van te maken zo vies als het 

was. Dankzij de aanleg van een 

slingerpomp achter het gebouw, 

enkele jaren later, waren we niet 

meer afhankelijk van het water uit 

de gracht. Weer enige jaren later 

heeft Theo de Krosse verlichting 

aangebracht. Dit deed hij uiterst 

ingenieus door koplampen van 

een auto op lantaarnpalen te 

monteren. Zo kon er ook in de 

winter getraind worden en dat 

was, regionaal gezien, toch wel 

uniek! Wel moest er voor iedere 

training eerst zo’n honderd 

meter elektriciteitskabel uitgerold 

worden naar het huis van Bernard 

Berendsen, iets verder als het 

clubgebouw aan de Bussloselaan.

Wordt vervolgd….

DEEL 1: GERARD DE KROSSE NEEMT ONS MEE TERUG NAAR DE BEGINJAREN VAN DE CLUB.
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Een ondernemer die met zijn tijd meegaat heeft behoefte aan een accountant die meer doet dan 
controleren en rapporteren. 
Aan een accountant met een intensieve persoonlijke benadering. 
Die helder is over tarieven en werkzaamheden.  
Die slagvaardig is, creatief en flexibel. 
Aan een accountant die een waardevolle bedrijfsadviseur is die de onderneming kent, knelpunten 
signaleert, mogelijkheden ziet en actie onderneemt wanneer dat nodig is. 
Anders gezegd: een ondernemer van vandaag heeft behoefte aan Visie. 
 
 

Kapjeswelle 2 – Postbus 309 – 7400 AH Deventer – telefoon 0570 671358 – fax 0570 618937 – 
e-mail info@visie-accountants.nl  - www.visieaccountants.nl 

 

Geeft groen vorm.

TER RIELE B.V.
Hoofdweg 2
7382 BH Klarenbeek

T 055 - 301 17 43
E info@tterriele.nl
W www.tterriele.nl Groot familiebedrijf sinds 1987

De tuin, voor de één een 
oase van rust, voor de 

ander een fijne bezigheid. 
Ter Riele realiseert zowel 

groot- als kleinschalige 
tuinprojecten op een 

hoogwaardige en 
duurzame manier. Van 

strak en modern tot aan 
een organisch gevormde 

landschapstuin of 
weelderige prairietuin. 

Een tuin moet naadloos 
aansluiten bij uw wensen, 
zodat u zich er thuis voelt 

en er tot rust kunt komen. 
Wij denken graag 

met u mee!

HOVENIER & TUINAANLEG | GROENVOORZIENING | CIVIELE WERKEN | BOOMVERZORGING | KWEKERIJ

www.bonhof.com

Landbouw- en industrietechniek 

Zonnenbergstraat 46  7384 DL Wilp  T 055 - 323 12 63   info@bonhof.com

• Eerst naar Bonhof • Vertrouwde service  • Originele onderdelen 

Uw offi  ciële  Deutz-Fahr dealer!
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27 OKTOBER 2019. EEN BIJZONDERE DAG IN DE KORTE HISTORIE VAN CCW’16: DE WEDSTRIJD CCW’16 VR2- CCW’16 
VR1, DIE BIJ ELKAAR IN DE COMPETITIE ZITTEN. ZOWEL SPEELSTERS ALS TRAINERS DOEN EEN POGING WAT NON-
CHALANT OVER TE KOMEN, MAAR AAN ALLES IS DUIDELIJK DAT ER LADING OP DE WEDSTRIJD ZIT. WARMLOPENDE 
SPEELSTERS VAN BEIDE TEAMS WEIGEREN EEN VOORSPELLING OVER DE UITSLAG TE DOEN. VR1 COACH WILLY VAN 
SCHAIK WAAGT ZICH ER OOK NIET AAN; SJOERT POST (VR2) VERWACHT EEN LASTIGE WEDSTRIJD MET EEN KLEINE 
OVERWINNING.    

DE START IS VOOR VR1
VR1 begint verrassend door vol druk te zetten op de jonge collega’s van VR2 en die tactiek werkt. Al in de tweede minuut komt er een 
vrije trap van een meter of 20, die Anna Wiggers rechtstreeks over keepster Marit Klein Langenhorst binnenschiet. 

De scheidsrechter fluit echter al af voordat de bal de goal bereikt, 
waarschijnlijk omdat hij de nummer 3 van VR1 in buitenspelpositie 
ziet staan. Het publiek vraagt zich af waarom de goal afgekeurd 
wordt, de bal gaat er toch rechtstreeks in en de keepster wordt niet 
gehinderd? Hoe dan ook, het blijft 0-0 en de protesten van trainer-
coach Willy van Schaik veranderen daar niets aan.       
VR1 laat zich niet ontmoedigen, blijft vooruit voetballen en is in de 
eerste helft van de eerste helft duidelijk sterker, maar komt niet tot 
echte kansen. 

BLESSURELEED
Dan volgt rond de 18e minuut een heel naar moment vlakbij de middellijn. Sara Hulscher slaakt een enorme kreet. Haar teamgenoten 
hebben meteen door dat het mis is en dat blijkt: haar knieschijf is volledig verschoven. Dat leidt tot veel tranen; Sara is immers net terug 
na een forse knieblessure, operatie en revalidatie. Het is de vraag of de wedstrijd voortgezet wordt. De wedstrijd ligt lange tijd stil, Sara 
wordt weggedragen op de brancard, de ambulance komt, een hulpverlener zet de knieschijf weer op de plek en Sara gaat met haar 
ouders naar het ziekenhuis om foto’s te laten nemen. Ondertussen besluit VR2 wel verder te willen spelen. 

Inmiddels verlaat ook Linda Dokter (VR1) het veld, bij wie een verdedigster op de voet is gaan staan; daar blijkt ze meer last van te 
hebben dan ze aanvankelijk dacht. Jeugdspeelster Lucy Borgonjen neemt haar plaats in. 

VROUWEN CCW’16 TEGEN… 
VROUWEN CCW’16 

De eerste paar minuten na de hervatting lijkt het erop dat de wedstrijd kantelt: VR2 begint initiatief te nemen. Toch pakt VR1 het weer 
over. Er komt een tweede vrije trap op bijna dezelfde plaats als in de beginfase en ook ditmaal gaat Anna erachter staan. De bal schiet 
door en gaat ternauwernood naast, via keepster Marit.  

TWEE DOELPUNTEN
Enkele minuten later geeft Maaike van der Linde een steekpass op Lucy Borgonjen die 
op volle snelheid de verdediging passeert, alleen voor de keepster komt te staan en heel 
beheerst de bal in de linkerhoek schiet: 0-1 in het voordeel van VR1. 
 
VR2 is nu wakker geschud en opent meteen de tegenaanval die leidt tot een schot van 
Michelle Kleine Schaars dat wordt gestopt door keepster Malou Verhoef. Even later 
opnieuw een aanval over de rechterflank waar Danique Boswinkel twee tegenstanders 
passeert, maar haar schot gestopt ziet worden. Na een corner van Anita Bouwmeester, 
legt Danique breed op Priscilla die over schiet. Ook vier schoten daarna hebben 
onvoldoende kracht en richting om Malou te verrassen. 
 
Vlak voor rust lukt het dan toch als Danique opnieuw doorbreekt over de rechtervleugel, 
schiet en de bal via de hand van een verdedigster in het doel belandt. 
De teams gaan met 1-1 de rust in. Dat zal vooral bij VR1 gemengde gevoelens opleveren 
vanwege die afgekeurde goal. De meiden van VR2 zijn meer bezig met hoe het nu met 
Sara gaat.    

TWEEDE HELFT: VOORAL STRIJD 
In de tweede helft doen beide coaches enkele omzettingen. Sjoert 
haalt Iris Grieving naar de laatste man positie en haalt Priscilla – die 
in de eerste helft voor veel gevaar zorgde op rechts – naar links om 
Stella Bouwhuis onder controle te houden. Willy zet Mirjam Koopman 
op de linksbackplek om zo de snelle angel in de persoon van 
Danique Boswinkel uit de aanval van VR2 te halen. 
 
Beide ingrepen hebben effect. Voetballend wordt het er niet 
aantrekkelijker op; strijd is er volop. De duels worden fysieker en 
gaan af en toe op en over het randje van het toelaatbare. Voor de 
scheidsrechter ongetwijfeld lastig, omdat je het idee zou hebben dat 
teams van dezelfde club zich wel ‘inhouden’. #ikdachtvanniet 
 
Rond de 60e minuut probeert Iris op volle snelheid een aanval op 
links te pareren. Dat lukt, maar wel ten koste van zichzelf. De botsing 
die volgt, leidt ertoe dat ook zij geblesseerd het veld uit wordt 
gedragen.     
   
EÉN KANS EN EEN TE VROEG EINDSIGNAAL
De enige echte kans komt 8 minuten voor het einde als Anita 
Bouwmeester zichzelf knap vrijspeelt, passt naar Yvette ten Hove die 
haar tegenstander uitkapt en schiet. Via keepster Malou belandt de 
bal net naast het doel. 
 
Ondertussen is de minutenteller op het scorebord uitgevallen – of 
uitgezet? Of dit de stopwatch van de scheidsrechter heeft beïnvloed, 
is mij en het verdere publiek een raadsel, maar feit is wel dat hij vier 
minuten te vroeg affluit. Zo eindigt het duel in 1-1. 
Coaches en publiek zijn het erover eens dat dit een terechte 
weergave van het wedstrijdbeeld is; bij de meeste speelsters is het 
vuur voorlopig echter nog niet uit de ogen. Foto 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11 en 13: Irma Boswinkel-Hollering

Verslaglegging en foto 1, 2, 3 en 12: Harke Kuipers  
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UIT DE OUDE DOOS

EN DE WINNAAR IS….
De oplossing van het vorige zoekplaatje vind je ook op deze 
pagina. De BC-er (bekende CCW-er) die we zochten was 
natuurlijk Alex Frederiks. Slechts één goede inzending bereikte 
de eindredacteur waardoor er deze keer geen notaris aan te pas 
hoefde te komen. The winner is….

THEA KEMPINK

Van harte gefeliciteerd! Een theepakketje van Van Bruggen Thee, 
komt je kant op!

WELKE NAAM PRIJKT ER OP DE SHIRTS?
Wederom zijn we de archieven ingedoken. Onder aanvoering 
van Christian Zuidema zie je hier de selectiespelers van SV 
Wilp iemand een (spreekwoordelijk) hart onder de riem steken. 
Dit doen ze door met speciale shirts het veld te betreden. De 
hoofdrolspeler krijgt zo’n zelfde shirt in een lijst overhandigd. De 
vraag is echter om wie het hier gaat?
Als je het denkt te weten, volstaat slechts één mailtje naar 
redactiecontact@svccw.nl om mee te dingen naar een leuke (en 
lekkere) prijs!

SOCIAL MEDIA

Erwin Doorn
Herfst! 
Za 26-10, 15.19 uur

Rogier Fledderus
#Kopjekoffie #luiestoel #Olympia’sTour #Wilp

Vr 18-10, 13.33 uur

Silvia de Jong
Opnieuw verliefd geworden op Krezip!!!

Za 26-10, 23.35 uur
Esther Neuteboom
Dank je wel namens Roel!!!
Wil Gerrits de echte bakker wilp.
Hij is lekker bezig!!!
Za 26-10, 12.33 uur

ZEBRA Social
De nieuwe camera maar eens getest ... 

ben erg te spreken over de opties en het resultaat!
Zo 27-10, 22.49 uur

Berjan Velderman
VELDERMAN
Za 26-10, 09,01 uur
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De kracht van de omweg
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